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Nem az a siker, ha megbukik egy sportoló. Dr. Tiszeker Ágnes sokallja a tavalyi 17 magyar
doppingesetet, és nem tartja életszerűnek, hogy a bukottak közt egyetlen úszó sincs. A
magyar sport fertőzöttsége mellett a Richard McLaren kanadai jogász és független szakértő
által készített és pár héttel a riói olimpia előtt nyilvánosságra hozott jelentésről is kérdeztük,
amely pontosan feltárta, hogy a 2014-es szocsi téli olimpián az oroszok elképesztő trükkökkel
játszották ki a doppingellenőrzést, és hogy a tiltott teljesítményfokozók használatát az orosz
államgépezet nem pusztán eltussolta, hanem felügyelte és szervezte is. A McLaren-jelentéssel
az is világossá vált, hogy a sporttörténelem legnagyobb doppingbotrányai közül egyet sem
sikerült doppingvizsgálatokkal lebuktatni, mindegyikre csak utólag derült fény, vagy azért,
mert valaki kilépett a rendszerből, és részletekbe menően mesélt a mechanizmusokról, vagy
mert a sport világától távoli bűnöldöző szervek tárták fel, pontosan mi és hogyan történt.


